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BetreH: Verzoek tot aanpak geluidsoverlast N242 en beroep op zorgplicht 
 
Geachte heer/mevrouw, 
 
Met deze brief wil ik uw aandacht vragen voor de aanhoudende geluidsoverlast veroorzaakt 
door het verkeer op de N242. Dit probleem heeH een aanzienlijke impact op de 
leefomgeving van de omwonenden, waaronder die van mijn gezin en mijzelf maar ook op die 
van vele andere bewoners in onze omgeving. Velen van hen hebben hun zorgen al geuit, 
zowel via persoonlijke berichten als via de bewonersvereniging. De overlast is een 
wijdverspreid probleem dat dringend aangepakt moet worden. 
 
Geluidsoverlast en impact 
De N242 is een drukke verkeersader, en de intensiteit van het verkeer, vooral door 
vrachtwagens en zwaar verkeer, leidt tot voortdurend lawaai. Dit geluid is niet alleen 
hinderlijk overdag, maar ook 's nachts, wat de nachtrust ernsQg verstoort. Geluidsoverlast 
heeH aantoonbare negaQeve effecten op de gezondheid, waaronder slaapstoornissen, stress 
en een verhoogd risico op hart- en vaatziekten. Wij zijn genoodzaakt onze bovenverdieping 
potdicht af te sluiten om normale rust te kunnen ervaren maar met de wetenschap dat er 
zich dan weer ongezonde situaQes voordoen in huis door een gebrek aan venQlaQe. 
 
In onze woonomgeving merken we dat het geluidsniveau vaak ver boven de door de wet 
gestelde normen uitkomt. Dit maakt het voor ons steeds moeilijker om van een gezonde en 
rusQge leefomgeving te genieten, iets waar wij als inwoners recht op hebben. 
 
Verschil tussen berekeningen en daadwerkelijke overlast 
Op basis van beschikbare informaQe begrijp ik dat de provincie gebruikmaakt van 
rekenmodellen om het verwachte geluidsniveau van de N242 vast te stellen. Echter, in de 
prakQjk ervaren wij een wezenlijk verschil tussen de berekende geluidsniveaus en de 
daadwerkelijke overlast die wij dagelijks ondervinden. De werkelijke situaQe lijkt dus niet in 
overeenstemming te zijn met de theoreQsche berekeningen. 
 
Een concreet voorbeeld hiervan is dat in de theoreQsche modellen geen rekening lijkt te zijn 
gehouden met de weerkaatsing van het geluid tegen de nabijgelegen bedrijfspanden. Deze 
gebouwen zorgen ervoor dat het verkeerslawaai wordt versterkt en dieper de woonwijken in 
wordt gestuurd. Dit zorgt voor een verhoogd geluidsniveau in de woongebieden die in de 
berekeningen mogelijk onderschat wordt. Dit baart ons grote zorgen en roept vragen op over 
de betrouwbaarheid van de huidige meetmethoden en de genomen maatregelen. 
 
Zorgen over par:cipa:eproces 
Daarnaast zijn er sterke zorgen over hoe de geluidsoverlast is behandeld Qjdens de 
parQcipaQebijeenkomsten welke recent zijn gehouden met betrekking tot de planning van 



het groot onderhoud aan de N242. In deze bijeenkomsten hebben bewoners meermaals 
aangegeven dat de geluidsoverlast te hoog is, en dat dit een belangrijk probleem vormt voor 
de leeWaarheid. Echter, wij merken dat deze zorgen in de samenvaXngen van de 
bijeenkomsten door de provincie vakkundig zijn weggecijferd. Het lijkt alsof onze 
opmerkingen niet serieus worden genomen en dat onze inbreng slechts symbolisch is 
geweest. Dit leidt tot de vraag of de provincie de belangen en zorgen van de bewoners 
werkelijk op waarde schat. 
 
Onbevredigende reac:es en gebrek aan communica:e 
Eerder hebben wij al om acQe gevraagd met betrekking tot de aanpak van de geluidsoverlast. 
Helaas werd hierop gereageerd met onduidelijke berekeningen, die geen helderheid gaven 
over de daadwerkelijke situaQe. Op vervolgvragen hebben wij geen enkele reacQe 
ontvangen. Dit gebrek aan communicaQe is onbeschoH en geeH ons het gevoel dat de zorgen 
van de bewoners niet serieus worden genomen. Als betrokken inwoners van deze provincie 
verwachten wij tenminste een fatsoenlijk antwoord en daadwerkelijke acQe op onze 
legiQeme zorgen. 
 
Zorgplicht van de provincie 
Ik wil u erop wijzen dat de Provincie Noord-Holland een zorgplicht heeH met betrekking tot 
het leefmilieu van haar burgers, zoals vastgelegd in de Wet Milieubeheer en de Wet 
Geluidhinder. Als overheidsinstanQe bent u verantwoordelijk voor het nemen van 
maatregelen om de nadelige effecten van wegverkeer op de gezondheid en het welzijn van 
de bewoners te beperken. 
 
Daarom wil ik u met nadruk verzoeken om in uw reacQe niet opnieuw een uitleg te geven 
over de verschillende rekenmodellen die zouden aantonen dat er geen sprake is van overlast. 
Wij ervaren die overlast namelijk dagelijks, en theoreQsche modellen weerspiegelen niet de 
werkelijkheid. Het is Qjd voor échte acQe. Ik roep u op om uw zorgplicht serieus te nemen en 
concreet werk te maken van het probleem. Dit betekent dat er maatregelen moeten worden 
genomen die daadwerkelijk de geluidsoverlast terugdringen, zoals het plaatsen van 
geluidswallen of het instellen van snelheidsbeperkingen. 
 
Verzoek om ac:e 
Ik hoop dat u onze zorgen serieus neemt en in gesprek gaat met de betrokken parQjen om 
tot een duurzame oplossing te komen. De inwoners van dit gebied verdienen een gezonde 
leefomgeving, en het aanpakken van de geluidsoverlast is een belangrijke stap hierin. Ik 
verneem graag welke maatregelen u overweegt en binnen welke termijn u van plan bent 
deze door te voeren. 
 
Ik wil u alvast bedanken voor uw aandacht voor dit urgente probleem en zie uw reacQe met 
belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet,  
 

 

roek op Langedijk 




